
Wij willen onze paardenmelkerij omzetten naar biologisch. Ik kan hier bijna geen info over 
vinden omdat alles gericht is op rundvee, varkens of pluimvee. Kunt u mij vertellen of er al 
paardenmelkerijen overgegaan zijn naar biologische bedrijfsvoering?  

Antwoord : 
Wij raden u aan om deze vraag te plaatsen in de "Gooi het op tafel rubriek" op de internetsite 
www.biofoon.nl  

Deze vraag is beantwoord op: 15-1-2004  

 


